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Tour Code: JDR-7

Oshino Hakkai
忍野八海

Lake Ashi Pirate Ship
芦之湖海盗船

Oshino Hakkai
忍野八海

Lake Ashi Pirate Ship
芦之湖海盗船

行程次序，以當地旅社安排為准。
Sequences of Itinerary are subject

to local arrangement.

Imperial Palace
皇居

Imperial Palace
皇居

Shirakawa-go Village
白川乡【合掌村】

Shirakawa-go Village
白川乡【合掌村】



TOURIST ATTRACTIONS:SCHEDULE:

 Senso-Ji - An ancient Buddhist temple located in Asakusa, Tokyo, Japan.

It is Tokyo's oldest temple, and one of its most significant. Formerly 

associated with the Tendai sect of Buddhism, it became independent after 

World War II.

 Imperial Palace - Is the primary residence of the Emperor of Japan. It is

a large park-like area located in the Chiyoda ward of Tokyo and contains 

buildings including the main palace, the private residences of the Imperial 

Family, an archive, museums and administrative offices.

TOKYO

 Owakudani - An area with active volcanic zone where sulphurous fumes,

its "Black jewel eggs" cooked in the area's thermal heat sources, are a 

Hakone specialty.

 Lake Ashi Pirate Ship - was formed in the caldera of Mount Hakone

after the volcano's last eruption 3000 years ago. And the boat ride could 

enjoy dreams and romance while gazing upon the delights of Mt. Fuji.

 Mount Fuji - Mt. Fuji, rising above the clouds, is the symbol of Japan and

has provided a spiritual basis for the Japanese since ancient times. This 

3776 meters high, dormant volcano is world renowned for its symmetry and 

serenity.

 Oshino Hakkai - Oshino Hakkai is a touristy set of eight ponds in

Oshino. The eight ponds are fed by snow melt from the slopes of nearby 

Mount Fuji that filters down the mountain through porous layers of lava for 

over 80 years, resulting in very clear spring water that is revered by the 

locals.

HAKONE

 Alpine Streets - Alpine Streets retaining the traditional Japanese style,

walking in the Edo period in Japan among the primary building ancient 

taste, elegant and quiet atmosphere, showing the traditional beauty of 

Japanese culture, the alpine region's most popular tourist attractions.

TAKAYAMA

 Gujo Hachiman Food Factory (Plastic Food Replica Stores 

and Workshops) - Anytime and unique to Gujo Hachiman! Few people 

know that the ubiquitous plastic food sample seen outside virtually every 

restaurant in Japan was invented in Gujo Hachiman. Be sure to try your 

hand at making your very own lettuce leaf or shrimp tempura sample.

 Shirakawa-go Village - The Historic Villages of Shirakawa-gō are one
of Japan's UNESCO World Heritage Sites. These villages are well known 

for their houses constructed in the architectural style known as gash 

O-zukuri. The Gasshō-zukuri, "prayer-hands construction" style is 
characterized by a thatched and steeply slanting roof resembling two hands 

joined in prayer. 

GIFU

 Shinsaibashi
 Gujo Hachiman Food Factory (DIY)

D2 ARRIVAL
OSAKA/TAKAYAMA (-/-/D)

 Alpine Streets
 Shirakawa-Go Village

D3 TAKAYAMA/SHIRAKAWA
-GO/MATSUMOTO (B/L/D)

 Daio Wasabi Farm
 Mt. Fuji 5th Station
 (Subject to weather condition)
 Oshino Hakkai

D4 MATSUMOTO/
MT. FUJI (B/L/D)

 Owakudani
 Lake Ashi Pirate Ship
 Kotoku-In

D5 MT. FUJI/TOKYO (B/L/D)

Special Cuisine :

 Shabu-Shabu Set

 Sukiyaki Set

 Chinese Cuisine

 Japanese Set

 BBQ Buffet

D7

 Senso-Ji
 Nakamise Shopping Street
 Imperial Palace (Out view)
 Ginza
 Shijuku

D6 TOKYO

TOKYO a
DEPARTURE

(B/L/D)

(B/MOB)

Daio Wasabi Farm
大王山葵农场

Kotoku-In
镰仓大佛

Shinsaibashi
心斋桥

Daio Wasabi Farm
大王山葵农场

Kotoku-In
镰仓大佛

Shinsaibashi
心斋桥

 Bellevue Garden Hotel Kansai or similar class x1 Night
 Hirayu Prince Hotel Takayama or similar class x1 Night
 Matsumoto Route Inn or similar class x1 Night
 Fujinobou Hotel or similar class x1 Night
 Shinjuku Washington Hotel  or similar class x1 Night

Hotel 5 Nights :

D1 DEPARTURE a OSAKA
(MOB)

Special Arrangement：
Experience Japanese Tea Ceremony



 浅草雷门寺 - 浅草雷门寺又名「金龙山浅草寺」，是东京都内在存最久的
寺院，第一次来日。本自由行必会排入的景点之一，门口的大红灯笼「雷
门」实在是太有名了。

 皇居（外观）- 是指日本天皇居住的宫殿传统上，日本没有定都的概念，习
惯以在位天皇的所在地为国都，并以在位天皇居住之宫殿为皇居。

东京

 高山古街 - 高山古街保留传统日式风格，走在日本江户时代原色古味的建
筑当中，幽雅静谧的气氛，展现了日本文化传统美，是高山地区有人气旅
游景点自古以来，一直是飞驒地区（现在的岐阜县北部）经济重地的高山
古街有着「飞驒的小京都」之称。

高山

 大涌谷 - 为300年前火山爆发的火山口，每当起风时，带着硫磺味的浓烟弥
漫期间时，形成特殊景观登上山顶，有用火山温泉煮熟的“黑鸡蛋”，日
本人说吃一个可长寿7年。

 芦之湖海盗船 - 乘海盗船游览背倚着富士山的芦之湖，湖山相映，不同的
季节有不同的景致和情趣。

 富士山 - 海拔3776米，是日本第一高峰。它气势雄伟，为其它山峰所不及
，呈圆锥形的山姿十分优美，常常被用来作为绘画和文学的创作题材，它
作为日本的象征，名扬全世界。

 忍野八海 - 忍野八海历史悠长，据说在1200年前就有了，八海意为八个池
塘，是忍野地区指定的国家自然风景区，1985年入选“日本名水百选”，
还有日本九寨沟的美誉。由富士高山雪水渗入地底后涌出的八个池子而形
成的特别景观，是白佳名泉之一。加上以富士山为背景的美丽景致，确实
令人沉迷。

箱根

 郡上八幡食品厂 - 位于岐阜县，也是日本中心的郡上八幡是仿真食品模型
的生产地中心。这些食品模型，常常摆设在日本全领域的餐厅，饭店的陈
列柜里游客可以亲身体验制作食品模型过程。这些架在铁杆上鳗鱼，鲑鱼
，牛排等等，让人忍不住食指大动，全部都是食品的样品。

 白川乡【合掌村】 - 于1995年年列入世界文化遗产，因为冬天的景色如同
童话故事中情景一般，故被誉为『冬日的童话村』这是日本一种特殊的民
宅形式，特色是以茅草覆盖的屋顶，呈人字型的屋顶如同双手合十一般，
于是就被称为【合掌】。合掌造为木造建筑物，在兴建的过程中完全不用
钉子，但仍然十分坚固。合掌造的屋顶十分陡峭，这是使积雪容易滑落不
会堆积，以避免冬季的大雪将屋顶压垮。

岐阜

精简行程： 观光景点：

第二天 抵达大阪/高山 (-/-/晚餐)

 心斋桥
 郡上八幡食品厂

(体验模型制作)

第三天 高山/白川乡/松本 (早/午/晚)

 世界遗产白川乡合掌村
 小京都高山古街

第四天 松本/富士山 (早/午/晚)

 大王山葵农场 (Wasabi)
 富士山五合目
 (如气候不允许，将改参观富士山研究中心)

 忍野八海

第五天 富士山/东京 (早/午/晚)

 大涌谷
 芦之湖海盗船 (含游船)
 镰仓大佛

风味餐 :
 涮涮锅
 陶板烧定食
 中华料理
 日式料理
 烧肉任食

第七天

第六天 东京

东京 a 回程

(早/午/晚)

(早/机上用餐)

 浅草雷门寺
 仲见世商店街
 皇居 (外观)
 银座
 新宿

Owakudani
大涌谷

Alpine Streets
小京都高山古街

Owakudani
大涌谷

Alpine Streets
小京都高山古街

 关空美景花园大酒店或同级 x1晚
 高山HIRAYU PRINCE酒店或同级 x1晚
 松本Route INN或同级 x1晚
 富士之堡华园酒店或同级 x1晚
 新宿华盛顿酒店或同级 x1晚

酒店住宿5晚 :

Mt. Fuji
富士山

Mt. Fuji
富士山

特别安排：日本茶道体验

第一天 启程 a 大阪 (机上用餐)



Departure Date: Flight :

Tour Fare: Airport Tax & Fuel Surcharge:

Tipping: Agent Collection Fee:

Visa: Travel Insurance:

TOTAL :

出发日期： 航班行程：

团费： 机场税及燃油附加费：

小费： 旅行社代收费：

签证： 旅行保险：

总数:

JAPAN : +81

日本 : +81

Japan - 1 hour ahead of Malaysia

日本标准时差快马来西亚时间1小时

JPY 100 = MYR 3.70

100 日元 = 3.70 马币

Voltage - 100 V

电压 - 100伏特

2 flat paralles pin

*Please bring a universal electric plug adapter

两扁头插座

*请自带多功能插座

JAPANESE YEN - JPY

日元 - JPY

A330

Spring 春季
3月 – 5月
Mar to May

20℃ - 6℃

Summer 夏季
6月 – 8月
Jun to Aug

28℃ - 19℃

Autumn 秋季
9月 – 11月
Sep to Nov

25℃ - 10℃

Winter 冬季
12月 – 2月
Dec to Feb

13℃ - 3℃

* 许多信用卡在日本都能通行
* Credit cards are used widely in Japan

信用卡
Credit Card

拨号代码
Dial Code

电压
Voltage

货币兑换率
Exchange Rate

货币
Currency

时差
Time Different

插座
Power Socket

气候
Weather

飞机型号
Aircraft Type

行李托运
Luggage

Allowance

Each individual are entitled to check in 1 luggage of 
not more than 20kg and a hand carry bag not more 
than 7kg.
每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，
以及托运行李不超过20公斤。

旅游资讯 General Information 

· 日本 JAPAN ·


